

李思甜
CCT International Conference
康辉集团国际会议展览有限公司
04-06 Sep 2023



Addendum between CCT International Conference and Shanghai Da Luo Hotel Management Co., Ltd (W Shanghai – The Bund)

康辉集团国际会议展览有限公司 与 上海达洛酒店管理有限公司(上海外滩 W 酒店) 之间的补充协议

Customer (客户)

李思甜
CCT International Conference
康辉集团国际会议展览有限公司
Project Manager
China
中国
Phone (电话) : +8621 15614419726
Email (邮箱) : lisitian@cct.cn

Hotel (酒店)

Angel Xu
徐晶
Shanghai Da Luo Hotel Management Co., Ltd
(W Shanghai – The Bund)
上海达洛酒店管理有限公司 (上海外滩 W 酒店)
Assistant Director of Sales– MICE
销售副总监-会议
No. 66 Lvshun Road, Shanghai 200080
上海旅顺路 66 号
China
中国
Phone (电话) : +8621 2286 9999
Email (邮箱) : Angel.Xu@whotels.com

RE/关于: 康辉集团国际会议展览有限公司-字节跳动 9 月团队

感谢您选择上海外滩 W 酒店作为举办康辉集团国际会议展览有限公司活动。因实际情况变化, 在原合同以及补充协议的基础上更改合同条款内容, 特订立以下补充协议。

Thank you for selected W Shanghai – The Bund as the venue of CCT International Conference Bytedance Group. Due to the actual situation of change, on the basis of the original contract and addendum changes the terms of the contract, the following supplementary agreement.

Commission: The above room rates are commissionable at CNY 129.57 for Wonderful Room single room per night and at CNY 113.35 for Wonderful Room double room per night, CNY 215.34 for Spectacular Room single room per night and at CNY 199.11 for Spectacular Room double room per night, CNY 362.06 for Fantastic Suite single or double room per night to CCT International Conference, as an agency on record. The final commission amount is subjects to the actualized room nights. Customer must provide commission invoice to hotel and special VAT Fapiao after amount is confirmed with hotel. Hotel will issue payment within 30 working days after receiving special Vat Fapiao .

佣金: 酒店将根据实际入住的房间数支付佣金, 佣金标准为奇妙客房单人房每间夜人民币 129.57 元, 双人房每间夜人民币 113.35 元; 壮美江景客房单人房每间夜人民币 215.34 元, 双人房每间夜人民币 199.11 元, 奇幻套房单人房每间夜人民币 362.06 元, 双人房每间夜人民币 362.06 元活动结束后, 客人结清所有费用后, 康辉集团国际会议展览有限公司需提供佣金账单给酒店核对, 并在酒店确认金额后开具增值税专用发票(6%税点)。酒店收到发票后将于 30 个工作日内安排付款。

李思甜
CCT International Conference
康辉集团国际会议展览有限公司
04-06 Sep 2023
Group from 04-06 Sep 2023
团队活动日期: 2023 年 09 月 04 日至 2023 年 09 月 06 日

Room Block 客房:

Room Type 房型	9 月 4 日	9 月 5 日	Total 合计
Wonderful room king 奇妙客房 大床		5	10
Spectacular Room King 壮美江景客房 大床	1	2	
Fantastic Suite 奇幻江景套房		2	

客房实际消费房晚数:10.

房价:

Room Type 房型	Single 单人房价	Double 双人房价
Wonderful room king 奇妙客房 大床	CNY1,800 net	CNY1,900 net
Spectacular Room King 壮美江景客房 大床	CNY2,800 net	CNY2,900 net
Fantastic Suite 奇幻江景套房	CNY4,800 net	



李思甜

CCT International Conference

康辉集团国际会议展览有限公司

04-06 Sep 2023

ACCEPTED AND AGREED TO:

同意并接受:

CCT International Conference

康辉集团国际会议展览有限公司

By _____
李思甜

李思甜



Date _____
日期

2023.9.19

Confirmed By:

Shanghai Da Luo Hotel Management Co., Ltd.

W Shanghai – The Bund

上海达洛酒店管理有限公司 – 上海外滩 W 酒店

By _____

Angel Xu 徐晶

Assistant Director of Sales-MICE

销售副总监 – 会议

Date _____
日期

By _____

Estella Xu

徐荷

Assistant Director of Sales & Marketing

市场销售及推广副总监

Date _____
日期

By _____

JERRY JOHN

庄杰瑞

General Manager

总经理

Date _____
日期